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 Styrelsemöte 2022-10-03 

Spegelsalen 17.00 

 

Närvarande 

Maria Svantesson, Emma Niklasson, Camilla Hansson, Anneli Wather Olsson, Britt-

Marie Björkman, Erik Strandh Britt Haurum Karin Bergman, Camilla Nilsson, Elisabeth 

Millqvist, Anna-Karin Wigvall 

 

 

1. Mötet öppnas  

2. Komplettering och fastställande av dagordningen. Uppkom frågor som tas upp 

under övrigt. 

3. Val av justerare; Britt Haurum 

4. Föregående protokoll+ förrförra båda justeras vidare till nästa möte. 

5. Sjung-gung skulle varit 31 barn som medverkade, men det blir 26 st som 

kommer åka, då sjung-gung sammanfaller med School off Rock. Datum 22/10. 

Klass 5 och 6 åker gemensam buss ner. Föräldrar tar själva hem sina barn. 

”Positiva projekt Sparbanken Skåne” sponsrar i år all, så ingen ersättning utgår 

från Föräldraföreningen. 

6. Luciakonsert 2022: 8c håller i det mesta av bemanningen. Kan hända att delar 

av styrelsen kommer behövas. 8c återkommer med information om när eller 

hur mycket som kommer behövas av styrelsen. Camilla N kollar om Musik i 

Syd kommer höja kostnaden för hyrning av konserthuset. Om kostnaden höjs 

måste vi höja biljettpriset. Snabbt beslut kommer behövas tas angående pris 

på biljetter. Vi beslutar att vi bjuder in nya skolchefen samt Ulrika Capio till 

Lucia konserten.  

Luciabokningar görs via Britt-Marie Björkman. Hon nås på 0707-832261.  Just 

nu har vi ca 10 st bokade tåg. Britt-Marie påminner om konto till klasserna och 

att de skall vara i Sparbanken Skåne. 

Kontaktpersoner: 

- För 7c, Tomas Olsson 

- För 8c, Elin Nilsson 

- För 9c, Maria Svantesson 

      Kostnad för helklass; 2500kr 

      Kostnad halvklass; 1500kr 

      Detta om Luciabokningar läggs ut på Sociala medier och hemsidan så snart 

som möjligt. 

 

7. Musiklärarnas/skolledningens punkt  



 

 

INTERN 

 

Skolledningen driver projektet om hur musikklasserna överlever, samt 

rekryteringen av barn till musikklasserna. Skolan funderar på vilka förändringar 

man kan göras för att attrahera flera sökande. Den nya reklamfilmen är klar. 

Kommer lanseras nästa vecka, v.41 på Kommunens hemsida. 

8. Marknadsföring/ event där vi kan synas. (Se föregående punkt). Anna-Karin 

Kollar med KIK om vi kan sjunga på en hockeymatch.  

9. Ekonomin ser bra ut. 

10. Sponsring & Stiftelser. Vi ställde frågan om någon vill ta denna pucken. Alla 

ska tänka till nästa gång om man vill ta sig ann ansvaret och att hitta lösningar 

på sponsring. Vi kan erbjuda luciakonsertbiljetter. 

11. Nästa styrelsemöte; 7/11,  kl.17.00 i spegelsalen. 

12. Övrigt. Ett förslag; Vi i styrelsen önskar att bjuda in skolchefen för norra 

området, efter jul för att få fram ett bättre samarbete. 

13. Britt tar upp att hon inte kommer att vara tillgänglig i våren. Hon söker en 

ersättare.  

14. Fyllnadsval : välja ersättare av Ann som av personliga skäl lämnar styrelsen. 

Stryelsen väljer Erik Strandh 

15. Mötet avslutas 

 

Vid pennan Anna-Karin Wigvall 

 

 


